
 

Referat af generalforsamling den 16. april, 2024 i Sødring forsamlingshus 

 

1. Valg af dirigent blev Hans Ehlert, der styrede os sikkert og flot gennem 

generalforsamlingens punkter. Tusind tak for hjælpen med denne opgave. 

2. Valg af 2 stemmetællere: Maria Clausen og Flemming Knudsen styrede også dette 

med stor præcision. Tusind tak til jer. 

3. Kim Møller fremlagde derefter formandens beretning (se vedlagte doc.) 

4. Havnefoged Christian Godsk fremlagde så havnens beretning  

5. Fremlæggelse og godkendelse af regnskabet ved Harry Genee.  

Regnskab godkendt, men med ønsker om mere detaljeret fremadrettet. 

6. Vedtægtsændringer   

§17 - vedtaget  

§18 - vedtaget  

Kim lægger lejekontrakter op på hjemmesiden (aktivitetshus, saunaer samt 

kajakhus). 

Affald i og omkring saunaerne er et stort problem. Vi appellerer til brug af 

affaldsspande og arbejder videre med at skaffe rengøring (Evt. en vandslange, der 

kan spule (Mogens og Uffe vil kigge på sagen) 

7. Behandling af indkomne forslag: 

L.H.R.: 

1. Kunne vi få to vogne til sauna? Sauna nr.1 og Sauna nr.2, som skulle stå ved 

nedgangen til saunaerne?  

Nedstemt med navn på, men der kommer 2 vogne som de øvrige vogne på havnen. 

2. Kunne vi få en kasse med sand stående ved nedgangen til vandet? Dette skulle 

kunne bruges i glat føre.  

Nedstemt. Dog vil der i stedet blive købt nogle gummimåtter inden efteråret. 

3. Kan der komme mere lys på broen? 

Nedstemt, men der anbefales transportable lamper. 

4. Kan der bevilges en trappe mere, måske en der går lidt skrå ud?  

Ikke til afstemning. Der undersøges, om det kan laves, da der samtidig skal være 

plads til at sætte kajakker i vandet. 

 



 
AMH.: 

1. Bestyrelsen sammensættes af en fra hver gruppe: 

1 sejler, 1 kajakroer, 1 vinterbader, 1 fisker og 1 fra Udbyhøj by samt 2 øvrige. Så vil 

alle grupper fremover også være repræsenteret.  

Forslag nedstemt.  

2. En bestyrelse burde kun være beslutningsdygtig ved almindeligt flertal. Ved 

stemmelighed tæller formandens stemme for 2.  

Forslag nedstemt.  

3. Indvendig overvågning i aktivitetshuset burde fjernes.  

Forslag nedstemt. Dog fjernes mikrofon. 

4. Overvågning burde køres igennem vagtfirma.  

Forslag nedstemt. 

5. Kajakroere og vinterbadere deles op hver for sig og laver hver deres 

underforening til foreningen Udbyhøj Havn. Forlaget trækkes tilbage, idet vi allerede 

har underafdelinger (udvalg) 

 

8. Fastsættelse af kontingenter: 

Nuværende kontingent satser bibeholdes (børn under 14 år gratis), og der tilbydes 

et juniormedlemskab (14-18 år)  

Forslag vedtaget 

Kontingentsatsen hæves til 600 kr. for vinterbadere og en del af disse øremærkes til 

den afd.  

Forslag nedstemt. 

 

9. Valg af bestyrelsesmedlemmer  

På valg  

Peter Ole - genopstiller ikke 

Uffe - genopstiller - VALGT  

Martin - genopstiller  

Kim - genopstiller - VALGT 

Harry - VALGT 

Anna Mette Hansen - opstiller 

Danny Hansen - opstiller 



 
Steffen Hansen - VALGT  

 

10.  Valg af 1 suppleant 1 år ad gangen: Preben Jensen VALGT 

11.  Valg af 1 bilagskontrollant: Lisbet Risum VALGT 

12.  Evt.  

Alle referater kommer på Foreningens hjemmeside  

Har man forslag, udfordringer eller ting, der ønskes drøftet, skal man ikke tøve med 

at sende mail til bestyrelsen og efterfølgende deltage i bestyrelsesmøde. 

NYT: 

Oprettelse af udvalg: aktivitetshuset, vinterbader, kajak, m.m. (Jacob Borum er 

tovholder) 

 

Med venlig hilsen  

Bestyrelsen af Foreningen for Udbyhøj Havn, 2024 

 

Formand: Kim Møller 

Næstformand: Jacob Borum 

Kasserer: Harry Genee 

Referent:  Pia Hinrichsen 

Kajakker: Rikke Schneider 

Sauna m.m.: Uffe Andreasen  

Best. medl. Steffen Hansen 

Suppleant: Preben Jensen 


